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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. december 15. -én 
megtartott, közmeghallgatásáról. 
 
Jelen vannak: Szabó Sándor alpolgármester 
 Bálint Andrea képviselő 
 Fehér Melinda képviselő 
 Hrtyán Péter képviselő 
 Mlinkó Nándor képviselő 
 Thomka Noémi képviselő 
   
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző. 
 
Szabó Sándor: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait,  
Várnai Ildikó jegyzőt, és Kalmárné Fekete Anna alpolgármestert. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 6 jelen van, így az ülésünk 
határozatképes. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Bálint Andrea képviselőt, jegyzőkönyvvezetőnek Várnai 
Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
Bálint Andrea képviselőt a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután az alpolgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 
1./Tájékoztatás a 2021. évben történt fontosabb eseményekről.  
Előterjesztő: Szabó Sándor alpolgármester  
 
2./Beszámoló a képviselő testület 2021. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Szabó Sándor alpolgármester  
 
3./Lakossági kérdések, hozzászólások megválaszolása 

 
A napirendet a képviselő testület egyhangúlag elfogadta. 
 
. 
Szabó Sándor: 
Örömmel üdvözlöm a közmeghallgatáson megjelent érdeklődőket, külön köszönöm, hogy 
ilyen sokan megtiszteltek jelenlétükkel, ez számunkra azt is jelenti, hogy figyelemmel kísérik 
az önkormányzat munkáját. Elsőkén az a 2021.évi tevékenységünkről terveztünk tájékoztatást 
adni.,  
 

Szabó Sándor alpolgármester ismertette a 2021.-évi tevékenységekről, elért eredményekről 
szóló beszámolót, valamint a következő évekre vonatkozó terveket, fejlesztési elképzeléseket. 
 
Ponyikai András: 
Bár ez a megbeszélés nem erről szól, de mindannyian tudjuk, hogy településünket hatalmas 
veszteség érte polgármesterasszonyunk halálával. Mielőtt bármit is beszélgetnénk, szeretném 
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arra kérni a testület tagjait, és az alpolgármestert, hogy most nagyon tartsanak össze, a falu 
érdekében, és sok erőt kívánok nekik. 
 
B Tót Bora: 
Először is szeretném részvétemet nyilvánítani a közvetlen munkatársaknak. Ennek a fiatal 
testületnek, amúgy is nehéz volt a helyzete, ehhez jött még a járvány okozta különleges rend, 
és most a polgármester asszony elvesztésével, még nehezebb lett. A magam részéről is azt 
kérem, hogy tartsanak össze, és ezúton ajánlom fel a magam és a férjem részéről is 
segítségünket. Keressenek bátran. 
 
Ponyikai András: 
A vízelvezető árok pályázat során, a kivitelezésről már lehet tudni, hogy mely területeket 
érint? 
 
Szabó Sándor alpolgármester, ismerteti az érintett területeket. 
 
Lászka Istvánné: 
Mint azt mindenki tudja, a falu közepén leégett egy ház, és a törmelékek azóta is ott csúfítják 
a falut. Kérdezem, hogy mikor lesz eltakarítva. 
Egyébként még nagyon sok helyen van olyan porta, ami gyalázatosan néz ki. Kérdezem, hogy 
azokat a tulajdonosokat nem lehet kötelezni arra, hogy tartsanak rendet? 
További kérdésem, hogy kik kapnak majd a szociális tűzifából? 
 
Szabó Sándor: 
A leégett ház romjaival kapcsolatban az a probléma, hogy fele részben az önkormányzat a 
tulajdonos, és fele részben a Buzás Ágnes, de sajnos nem igazán sikerült az eltakarítás 
költségeiben megegyeznünk. Ez milliós tétel, és a benne lakókat nem az önkormányzat 
engedte be, hanem a másik tulajdonos. Így ezt a kérdést még tisztáznunk kell. 
A porták takarítására mindössze felszólítást tudunk küldeni, hiszen ezek magántulajdonok, 
így oda nem küldhetünk közmunkásokat. Sajnos vannak olyan emberek, akiknek nincs igénye 
arra, hogy rendezett körülmények között éljenek. 
A szociális tűzifát pedig, a szociális rendeletünkben meghatározottak szerint fogjuk osztani, 
tehát elsősorban azoknak, akik rászorultságuk miatt egyéb támogatásban is részesülnek. 
 
Lászka Istvánné: 
Tudom, hogy apróságnak tűnik, de jó lenne, ha az orvosi rendelő várójába ki lehetne tenni egy 
faliórát. 
 
Szabó Sándor: 
Ennek semmi akadálya, hamarosan veszünk, és kitesszük. 
 
Kökényné Hipszky Judit: 
Nekem a most épült buszmegállóval vannak elég komoly problémáim. Annyira 
szerencsétlenül lett megoldva a mozgáskorlátozotti rámpa építése, hogy teljesen megáll a víz 
a házunk előtt. Nem is értem hogyan tudták ezt átvenni, hiszen nincs megoldva a vízelvezetés.  
További észrevételem, hogy a hirdetőtáblák már elég rossz állapotban vannak, rájuk férne egy 
felújítás. A nagyobbik hídhoz pedig ki kellene tenni egy szemétgyűjtőt. 
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Szabó Sándor: 
A buszperonnál már többször voltunk kint a kivitelezővel, de egyelőre még nem találtunk 
műszaki megoldási lehetőséget a vízelvezetésre. Tudjuk, hogy problémát okoz, igyekszünk 
kitalálni mihamarabb, hogy mit lehet tenni. 
A hirdetőtáblák felújítását, és a szemétgyűjtők kihelyezését meg fogjuk oldani. 
 
B Tóth Bora: 
Szeretném megkérdezni hogy állnak a Waldorf iskola előkészítési munkái. 
 
Thomka Noémi ismerteti a Waldorf iskola 2022 őszi indításának lehetőségeit. 
 
Ponyikai András: 
A Petőfi úti járdánál van egy nagy gödör, sürgősen ki kellene javítani, mert rendkívül 
balesetveszélyes. 
A nemrégiben épített fahíd már most több helyen balesetveszélyes, azt még garanciába meg 
kellene javíttatani. 
 
Kökényné Hipszky Judit: 
A Kossuth úti járda is felújításra szorul. 
 
Kollár András: 
A buszmegálló hibátlanul lett megtervezve, a vízelvezetést pedig azért nem lehetett 
megoldani, mert annak idején az ott élők megakadályozták a vízelvezető rendszer 
megépítését. Gondolom sokat emlékeznek, hogy munkagépekkel zárták el az utat , hogy ne 
lehessen felbontani a behajtókat. Mindenkinek csak a saját portája volt fontos, így most ennek 
a levét isszuk. 
 
Ponyikai András: 
Mit lehet tudni a csatorna kivitelezésről? 
 
Szabó Sándor ismerteti a csatornázáshoz kapcsolódó előkészítőmunkák jelenlegi állását. 
 
 
 
 
 
 
Mivel több kérdés és hozzászólás nincs, így az alpolgármester megköszönte a részvételt, és az 
ülést bezárta. 
 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Szabó Sándor                   Várnai Ildikó 

alpolgármester                       jegyző 
----------------------------------------------------- 

Bálint Andrea 
Jegyzőkönyv-hitelesítő 


